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Lampor på gång- och cykelvägen på Nytorps gärde

Medborgarförslaget om belysning vid gång- och cykelvägen från Kärrtorp IP till
Hammarbyskolan Södra är ett utmärkt förslag.

Stadsdelen ska prioritera barn och ungas verksamhet, och vägen utnyttjas mycket av just
barn och unga som deltar i verksamheter vid bland annat Kärrtorps IP. Inga barn eller
ungdomar ska behöva känna sig otrygga på väg till och från skola och fritidsaktiviteter i
stadsdelen, vi vill se en trygg stadsdel där barn och unga har en aktiv fritid.

Det är heller inte bra om föräldrar känner att de behöver hämta och lämna med bil för att
barnen och ungdomarna känner sig otrygga med att nyttja gång- och cykelvägen under den
mörka årstiden. Av både miljöskäl och trafiksäkerhetsskäl är det bättre om de barn och unga
med åldern inne själva kan nyttja de befintliga gång- och cykelvägarna, men då bör dessa
vara upplysta.

Väl belysta och fungerande gång- och cykelvägar är också en viktig ingrediens för en god
folkhälsa i stadsdelen, eftersom de ger goda möjligheter för allt från promenader, joggare
och cykelturer till hundrastning och transporter till och från motionsaktiviteter och vistelse i
naturen.

Socialdemokraterna menar att möjligheterna att inrätta belysning längs de oupplysta delarna
av vägen väl stämmer in i arbetet med trygghetsskapande åtgärder i stadsdelen och arbetet
gärna får bedrivas skyndsamt, eftersom barn och unga har ett kort tidsperspektiv vad gäller
insatser. Stadsdelen bör uppmuntra goda initiativ från ungdomar! För en säkrare stadsdel för
alla skarpnäcksbor!


